

STATEMENT made by Rector of E. Kwiatkowski University of Administration and Business in Gdynia regarding the suspension of academic lessons and substitute form of them.

Due to the epidemiological threat of COVID-19 and the decision on Ministry made on 11th of March, 2020 - I suspend all academic lessons until the further notice in full-time and part-time form, which take place on Bachelor's and Master's degrees, Uniform Master's studies and postgraduate studies, which are provided by E. Kwiatkowski University of Administration and Business in Gdynia and in branch office in Lębork from 11th of March 2020 from 12:00 o'clock.

Any further information will be provided in the form of statement.

**ЗАЯВЛЕНИЕ Ректора Университета Администрации и Бизнеса им. Е.
Квятковского в Гдыне о приостановлении академических занятий и их замене.**

В связи с эпидемиологической угрозой COVID-19 и решением Министерства, принятым 11 марта 2020 года, - я приостанавливаю все академические занятия до дальнейшего уведомления в очной и заочной формах обучения, которые проводятся в бакалавриате и магистратуре, единой магистратуре и последипломном обучении, которые проводятся Университетом Администрации и Бизнеса им. Е. Квятковского в Гдыне и в филиале в Лемборке с 11 марта 2020 года с 12:00.

Любая дополнительная информация будет предоставлена в форме заявления.